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Z Á P I S N I C A

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo
dňa 13. 3. 2025 v v zasadačke Obecného úradu v Košeci na 1. poschodí

Prítomní
Mgr. Radomír Brtáň, starosta obce
PaedDr. Miroslava Švehlová, poslankyňa
Marek Hovorka, poslanec
Bc. Andrej Jakuš, poslanec
Róbert Jurena, poslanec

Róbert Jurena, poslanec
Mária Kalamenová, poslankyňa
Radovan Kolembus, poslanec
Miloš Mucina, poslanec
Miroslav Vančík, poslanec

Neprítomní
Jana Rýdza, poslanec  

Hostia
Viď prezenčná listina.

R O K O V A N I E

1/ Otvorenie
Otvorenie dnešného plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva vykonal starosta obce Mgr.
Radomír Brtáň. Konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov, je prítomných 8 poslancov a preto
uznal dnešné zasadnutie OZ za uznášaniaschopné.

2/ Schválenie programu rokovania
Starosta  sa  spýtal  poslancov,  či  sú  z  ich  strany  pripomienky  k  programu,  ktorý  bol  uvedený
na pozvánke.
Poslanci návrh programu jednohlasne schválili.

Uznesenie č. 21/2025
Obecné zastupiteľstvo obce Košeca § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.
schvaľuje, návrh programu zasadnutia podľa programu, ktorý bol uvedený na pozvánke.
Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
3/ Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice
Starosta obce navrhol zloženie návrhovej komisie, poslanci schválili.

Písaním zápisnice bola poverená Andrea Bušíková.

Overovateľmi zápisnice boli určení: PaedDr. Miroslava Švehlová a Mária Kalamenová.
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Uznesenie č. 22/2025
OZ v Košeci podľa § 15 Zákona o obecnom zriadení
1. Zriaďuje návrhovú komisiu v zložení
Róbert Jurena - predseda
Andrej Jakuš  - člen
Miloš Mucina - člen
2. Vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:
- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a k postupu
rokovania návrhy uznesení.
Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
4/ Kontrola plnenia uznesení OZ v Košeci a podanie správ o plnení uznesení zodpovednými
pracovníkmi
S plnením uznesení z predchádzajúceho zasadnutia, ktoré sa konalo 23.1.2025 oboznámil poslancov
starosta obce.
Poslanci informácie vzali na vedomie.

Uznesenie č. 23/2025
Obecné zastupiteľstvo obce Košeca berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ v Košeci
a podanie správ o plnení uznesení zodpovednými pracovníkmi.

 
5/ Názory občanov
Starosta privítal hosťa p. Jozefa Beňa ml.
p. Beňo sa prišiel spýtať na to v akom stave je zmena územného plánu a na žiadosť, ktorú podali
na vybudovanie vodovodu a kanalizácie v lokalite pod Hájom. Žiadatelia by uvítali  aj  čiastočnú
výpomoc. Predpokladajú s lehotou dva tri roky.
Starosta odpovedal - k územnému plánu čakáme na vyjadrenia z krajského úradu, následne bude
pripravený čistopis k schváleniu pre obecné zastupiteľstvo. Stavebný úrad aj spracovatelia sa tomu
venujú. Zamietavé stanoviská doručené neboli, proces je však časovo náročný.
Starosta - čo sa týka výstavby vodovodu a kanalizácie, prerokovanie je pripravené v bode rôzne.
Projektová  dokumentácia,  ktorá  je  základom pre  ďalšie  kroky  zatiaľ  vypracovaná nie  je.  Tú  je
potrebné pripraviť čo najskôr. Čo sa týka výstavby obec momentálne nevie na takúto výstavbu získať
dotáciu z eurofondov. Obec požiadavky zahrnie k rokovaniu s Považskou vodárenskou spoločnosťou,
aby túto lokalitu  zahrnula do svojho investičného plánu.  Obec na túto investíciu nemá vlastné
finančné zdroje.

 
6/ Správa hlavného kontrolóra obce
Hlavná kontrolórka obce predložila Správu hlavného kontrolóra č. 02/225 z výkonu kontroly HK -
Kontrola  vyúčtovania  dotácií  poskytnutých  z  rozpočtu  obce  Košeca  na  rok  2024.  V  závere
skonštatovala, že kontrolou predložených dokladov nebolo zistené porušenie použitia finančných
prostriedkov a doklady korešpondovali s údajmi uvedenými v zúčtovaní dotácií.
Poslanci správu vzali na vedomie.

Uznesenie č. 24/2025
Obecné  zastupiteľstvo  obce  Košeca  berie  na  vedomie  správu  hlavnej  kontrolórky  č.  02/2025
Kontrola vyúčtovania dotácií poskytnutých z rozpočtu obce Košeca na rok 2024
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7/ Vyhodnotenie rozpočtu a programového rozpočtu obce Košeca k 31.12.2024
S  vyhodnotením  rozpočtu  oboznámila  prítomných  ekonómka  a  rozpočtárka  obce  Ing.  Denisa
Smatanová. Poslancom bol materiál zaslaný v príprave na dnešné zasadnutie. Informácie boli vzaté
na vedomie.
Finančná komisia odporúča vziať vyhodnotenie na vedomie.

Uznesenie č. 25/2025
Obecné zastupiteľstvo  obce Košeca berie na vedomie  vyhodnotenie  rozpočtu a  programového
rozpočtu obce Košeca k 31. 12. 2024.

 
8/ Zmeny rozpočtu

8.1/ Zmeny rozpočtu - zmenové listy č. 2 a 3

Dôvodová správa k zmenám na zmenovom liste č. 2

Zmeny rozpočtu predkladané na rokovanie OcZ  dňa 13. marca 2025

Dotácia na stravné ZŠ a MŠ – dotácia vo výške 74 230,90 EUR dotácia na zabezpečenie
stravy detí
Dotácia na MŠ – ročný príspevok vo výške 410 007 EUR
Dotácia na ZŠ -– ročný príspevok vo výške 1 026 979 EUR
Dotácia na Matriku – vo výške 6 706,86 EUR
Dotácia na register adries a obyvateľov - vo výške  977,50 EUR
Dotácia na životné prostredie – vo výške 369,89 EUR
Dotácia na miestne komunikácie – vo výške 122,26 EUR
Vrátka nevyčerpaných FP – vo výške 1 350 EUR z lyžiarskeho kurzu
Dotácia na stravu jednotlivcovi  –  navýšenie  300 eur  (žiačka ZŠ zdravotné stravovacie
problémy s nárokom na stravu bude preplácaná strava na osobný účet)
Zostatok FP z  predchádzajúceho roka 2024  –  vo  výške  14  407,60  EUR zostatok  FP
na stravné a vrátenie ÚPSVaR na základe vyúčtovania stravy za rok 2024
Zostatok FP z predchádzajúceho roka 2024 – vo výške 21 711,79 EUR pre ZŠ účelovo
určených FP
Zostatok FP z predchádzajúceho roka 2024 dotácia VD – vo výške 13 033,38 EUR FP
určené na bežné výdavky použiteľné do 31. 03. 2025
Údržba budov budov, objektov z VD – zapojenie 6 839,88 EUR na materiál a stavebné práce
na prerábku ZUŠ financované zo štátneho rozpočtu z výnosu dane.

Dôvodová správa k zmenám na zmenovom liste č. 3 - zmeny na základe uznesení číslo 6-17/2025
- dotácie organizáciám.

Uznesenie č. 26/2025

Obecné zastupiteľstvo obce Košeca
A: Prerokovalo zmeny rozpočtu podľa  zmenového listu č. 2 a č. 3
Informáciu o zmenách rozpočtu podľa zmenového listu č. 2 – zmeny zapracované v zmysle § 14
ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy - na základe úprav
rozpočtu účelovo určených finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu na prenesené kompetencie.
Informáciu o zmenách rozpočtu podľa zmenového listu č. 3 – zmeny zapracované zo zastupiteľstva
dňa 18. 01. 2025 (schvaľovanie finančných prostriedkov pre organizácie)
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B: Berie na vedomie
Informáciu o zmenách rozpočtu podľa zmenového listu č. 2.
Informáciu o zmenách rozpočtu podľa zmenového listu č. 3.

 
8.2/ Zmeny rozpočtu - zmenový list č. 4

Dôvodová správa k zmenám na zmenovom liste č. 4

Zmeny rozpočtu predkladané na rokovanie OcZ  dňa 13. marca 2025

Zmeny v bežných výdavkoch –  presunom z iných výdavkových položiek:

Prípravné a projektové dokumentácie –  potrebné navýšiť  o  6  100 EUR na projektové
dokumentácie a to presun autobusovej zastávky a priechodu pre chodcov v Nozdroviciach
a  spracovanie  projektovej  dokumentácie  zníženia  energetickej  náročnosti  a  úprav  okolia
objektu obecného úradu v Košeci, presun FP z príjmovej položky dobropisov  (vrátenie FP
za energie)
Všeobecné služby – navýšenie o 240 EUR z navýšenie príjmových položiek energie a služby

 

Uznesenie č. 27/2025

Obecné zastupiteľstvo obce Košeca:
A: Prerokovalo návrh na zmeny rozpočtu podľa  zmenového listu č. 4
B: Schvaľuje zmeny rozpočtu podľa zmenového listu č. 4, ktorý je neoddeliteľnou súčasťou tohto
uznesenia.

Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
9/ Návrh dodatku č. 1 k smernici č. 2/2024 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom
obce Košeca

S účinnosťou od 01. 01. 2025 došlo zákonom č. 320/2024 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p.  k úprave niektorých postupov pri nakladaní s majetkom
obce,  ktoré  sa  pri  aplikácii  v  praxi  javia  ako  problematické.  Ide  najmä  o  podávanie  návrhov
do obchodnej verejnej súťaže, resp. doručovanie cenových ponúk pri priamom predaji majetku obce
prostredníctvom elektronickej schránky.

Aplikačné problémy si vyžiadali aj novú úpravu krátkodobého nájmu majetku obce, resp. nájmu
hnuteľnej veci, ktorej zostatková hodnota je nižšia ako 3 500 eur v prípade, ak súčasne ide o nájom
majetku na verejnoprospešný účel.

Legislatívna zmena upravuje, aby záujemcovia o kúpu majetku obce na základe obchodnej verejnej
súťaže alebo pri  priamom predaji  majetku obce mali  možnosť  podávať  návrhy,  resp.  doručovať
cenové  ponuky  v  podobe  (listinnej  alebo  elektronickej),  ktorú  si  sami  zvolia.  Navrhovanými
ustanoveniami sa ruší povinnosť využívať elektronickú schránku pri nakladaní s majetkom obcí. 
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V záujme zabezpečenia transparentnosti  podávania návrhov do obchodnej verejnej súťaže, resp.
doručovania cenových ponúk pri priamom predaji  majetku obce sa navrhuje, aby mal záujemca
oprávnenie rozhodnúť, akú formu podania návrhu, resp. doručenia cenovej ponuky zvolí (listinnú
alebo elektronickú).

Súčasne  sa  upravila  nová  povinnosť  pre  obec,  aby  obec  zabezpečila  mlčanlivosť  o  údajoch
z podaných návrhov, resp. doručených cenových ponúk až do uplynutia lehoty na ich predkladanie.
Vzhľadom na skutočnosť, že formu podania návrhu, resp. doručenia cenovej ponuky volí záujemca
(napr. zaslaním návrhu/cenovej ponuky mailom bez jeho ďalšieho zabezpečenia/uzamknutia) obec je
povinná zaviesť  primerané opatrenia,  či  už  pri  zverejnení  zámeru (napr.  informácia  o  zriadení
špeciálnej  e-mailovej  schránky,  na  ktorú  sa  návrhy/cenové  ponuky  zasielajú,  požiadavka
na záujemcov, aby návrhy/cenové ponuky podávané/doručované v listinnej podobe boli  v obálke
s uvedeným textom "neotvárať") alebo pri doručení týchto návrhov/cenových ponúk (napr. zriadenie
e-mailovej schránky s prístupom konkrétneho zamestnanca). Obec teda bude oprávnená stanoviť
bližšie  podmienky  pre  elektronickú  formu  doručenia  (určený  e-mail,  prípadne  iný  prostriedok
na elektronické doručenie), avšak v prípade, ak by záujemcovi nevyhovovala stanovená elektronická
forma doručenia, bude môcť podať ponuku listinnou formou.

Z  požiadaviek  praxe  vyplynula  potreba  ustanoviť  ako  výnimku  zo  súťažného  prostredia  aj
prenechávanie majetku obce do nájmu, ak podľa osobitných predpisov (napríklad zákon č. 292/2014
Z.z.  o  príspevku  poskytovanom z  európskych  štrukturálnych  a  investičných  fondov  a  o  zmene
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, zákon č. 121/2022 Z.z. o príspevkoch
z fondov Európskej únie a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 311/2023 Z.z.)
poskytnutie  verejných  prostriedkov  obci  na  obstaranie  tohto  majetku  alebo  v  súvislosti  s  ním
bolo  podmienené  prenechaním daného  majetku  do  nájmu za  nižšie  nájomné  (napr.  obstaranie
výpočtovej  alebo  zdravotníckej  techniky,  ktorá  má  byť  následne  užívaná  treťou  osobou,
obstaranie/postavenie  stavby,  ktorá  má  byť  následne  užívaná  treťou  osobou).

Z praxe vyplynula ja požiadavka, aby obec mohla prenechať svoj majetok do nájmu za nižšie nájomné
než je hodnota nájomného zistená na základe porovnania alebo všeobecná hodnota nájomného aj pri
nájme hnuteľnej veci, ktorej zostatková cena je nižšia ako 3 500 eur alebo pri nájme majetku obce,
ktorého trvanie s tým istým nájomcom neprekročí desať dní v kalendárnom mesiaci, ak súčasne ide
o nájom na všeobecne prospešné služby.

 Navrhovaná účinnosť je od 17. 03. 2025.

Uznesenie č. 28/2025

Obecné zastupiteľstvo obce Košeca:

 A:  Prerokovalo návrh Dodatku č.  1  k  smernici  č.  2/2024 Zásady hospodárenia a  nakladania
s majetkom obce Košeca.

 B: Schvaľuje dodatok č. 1 k smernici č. 2/2024 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce
Košeca.

Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0
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10/ Žiadosti týkajúce sa nakladania s majetkom obce
 
10.1/ Prerokovanie a schvaľovanie dodatku č. 5 k smernici č. 1/2014 sadzobník poplatkov za
služby vykonávané obcou Košeca

Predkladáme na zasadnutie návrh Dodatku č. 5 k Smernici č. 1/2014 sadzobník poplatkov za služby
vykonávané obcou Košeca. Návrh upravuje výšku služieb za poplatky za poskytnutie motorových
prístrojov ako sú traktor, UNC Bobcat, štiepkovač a pod.. Uvedená výška poplatkov bola schválená
v roku 2016 a odvtedy nebola menená. Nakoľko v priebehu rokov prišlo k značnému navýšeniu cien
za naftu a benzín, pracovnej sily a k inflačným zmenám, je potrebné, aby tieto ceny za služby boli
upravené.
Finančná komisia návrh prerokovala a odporučila jeho schválenie so zvýšením sadzby za 1 km mimo
obce na 1,50 €/km.

Uznesenie č. 29/2025

Obecné zastupiteľstvo obce Košeca:

A: Prerokovalo návrh dodatku č. 5 k Smernici č. 1/2014 sadzobník poplatkov za služby vykonávané
obcou Košeca.

B: Schvaľuje dodatok č. 5 k Smernici č. 1/2014 sadzobník poplatkov za služby vykonávané obcou
Košeca. Dodatok č. 5 nadobúda účinnosť dňa 17. 03. 2025.

Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
10.2/ Informácie ohľadom schválenej žiadosti o poskytovanie nenávratného finančného
príspevku - triedený zber KO

Obci Košeca bolo dňa 19. 02. 2025 z Ministerstva životného prostredia SR doručené Rozhodnutie
o schválení žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  vo výške 354 490,31 EUR
(celkové oprávnené výdavky projektu boli schválené vo výške 385 315, 55 EUR).
Z nenávratného finančného príspevku bude realizovaný nasledovný nákup techniky:

Traktor - 1 ks
Nosič kontajnerov - 1 ks
Kontajner – objem 15 m3 - 3 ks
Kontajner – objem 20 m3 - 3 ks
Košíky na kuchynský odpad -objem 10 l - 1250 ks
Košíky na kuchynský odpad -objem 20 l  - 800 ks
Zberné vozidlo – hmotnosť max. 7 500 kg - 1 ks
Nadstavba - 1 ks
Plošinová váha  - 1 ks
Ručná čítačka odpadových kariet vrátane kariet do každej domácnosti - 1 ks
Software na záznam hmotnosti odpadu a jeho evidencia
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Uznesenie je potrebné k podpisu zmluvy.
Spoluúčasť obce je vo výške 8%, na základe výsledku verejného obstarávania použije obec na toto
financie prostriedky z rezervného fondu.
Starosta - vďaka tejto dotácií budeme môcť spracovať a vytriediť väčšie percento odpadu ako doteraz
a znížiť tak produkciu odpadu, ktorý je určený na likvidáciu a zvýšime odpad na zhodnotenie.

Uznesenie č. 30/2025

Obecné zastupiteľstvo obce Košeca schvaľuje, že štatutárny orgán žiadateľa/prijímateľa je v súlade
s pravidlami hospodárenia a nakladania s majetkom oprávnený na podpis Zmluvy o poskytnutí NFP
pre  projekt  Triedený  zber  komunálnych  odpadov  v  obci  Košeca  s  kódom  Žiadosti
 NFP401202FQH3, s výškou nenávratného finančného príspevku 354 490,31 EUR, pričom celkové
oprávnené výdavky projektu boli schválené vo výške 385 315,55 €. 

Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
10.3/ Prerokovanie inventarizácie za rok 2024

V zmysle príslušných ustanovení zákona o účtovníctve a na základe príkazu starostu obce bola
vykonaná inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2024. Výsledky
inventarizácie,  jej  priebeh ako návrhy riešení  sú obsiahnuté v Správe ústrednej  inventarizačnej
komisie, ktorá je prílohou tohto materiálu. Finančná komisia odporúča vziať správu na vedomie.
Obecné zastupiteľstvo správu berie na vedomie.

Uznesenie č. 31/2025

Obecné zastupiteľstvo obce Košeca po prerokovaní predloženého materiálu berie na vedomie
správu Ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu
majetku a záväzkov k 31. 12. 2024.

 
10.4/ Investičná akcia - ul. Zliechovská - kanalizácia
V príprave  na  zasadnutie  bola  poslancom zaslaná  žiadosť  k  vybudovanej  kanalizačnej  prípojke
na Zliechovskej ulici, ktorú vybudoval p. Sedláček Milan.
Obec by mala schváliť prevzatie tejto investície a po kolaudácii ju zaradiť do majetku obce.

Uznesenie č. 32/2025
Obecné zastupiteľstvo obce Košeca
A: Berie na vedomie: Vykonanie investičnej akcie na stavbe Zásobovanie vodou, odkanalizovanie
a čistenie  odpadových vôd – Rozšírenie rozsahu riešenia v obci Košeca „SO 321.2 ul. Zliechovská
- kanalizácia“ v skladbe:

kanalizačné potrubie PP DN 300 dĺžky 119,31 m pripojené na jestvujúcu verejnú kanalizáciu
v majetku a prevádzke PoVS, a.s.
3 x kanalizačná revízna šachta DN 1000

v celkovej hodnote 42 455 EUR s DPH investorom Milan Sedláček Zliechovská 1013/109, Košeca. 
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B:  Schvaľuje:  Bezodplatné  prevzatie  investičnej  akcie  na  stavbe  Zásobovanie  vodou,
odkanalizovanie a čistenie  odpadových vôd – Rozšírenie rozsahu riešenia v obci Košeca „SO 321.2
ul. Zliechovská - kanalizácia“ v skladbe:

kanalizačné potrubie PP DN 300 dĺžky 119,31 m pripojené na jestvujúcu verejnú kanalizáciu
v majetku a prevádzke PoVS, a.s.
3 x kanalizačná revízna šachta DN 1000

v celkovej hodnote 42 455 EUR s DPH do majetku obce na základe písomného Protokolu o odovzdaní
a prevzatí investičnej akcie.
Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
10.5/ Prístupová cesta k rodinným domom
Žiadosť od SPF na vysporiadanie pozemku vo vlastníctve Slovenského pozemkového fondu.
Finančná komisia odporúča schváliť toto budúce majetkové vysporiadanie.

Uznesenie č. 33/2025
Obecné zastupiteľstvo obce Košeca:
A: Prerokovalo stanovisko  zo Slovenského pozemkového fondu k žiadosti  Ing. Milana Sedláčka,
bytom Zliechovská 1013/109, Košeca k stavbe „Prístupová cesta k rodinným domom“ v k.ú. Košeca.
B: Schvaľuje: Budúce majetkovoprávne vysporiadanie medzi žiadateľom Ing. Milanom Sedláčkom,
bytom  Zliechovská 1013/109, Košeca ako budúcim odovzdávajúcim a Obcou Košeca ako budúcim
preberajúcim formou uzatvorenia zmluvy o budúcej zmluve o odovzdaní pozemku parc. č. KNC 435/2
trvalý trávny porast o výmere 86 m2, nachádzajúci sa v k.ú. Košeca, bez LV, ktorý vznikol z pozemku
parc. č. KNE 471/504  ostatná plocha o výmere 2453 m2 nachádzajúci sa v k.ú. Košeca , zapísaný
na LV č. 2634 vo vlastníctve Slovenského pozemkového fondu, Bratislava.
Za: 8
Proti: 0
Zdržal sa: 0

 
10.6/ Žiadosť o prenájom pozemku
Spoločnosť Slovak Parcel Service požiadala o prenájom pozemku na umiestnenie samoobslužného
boxu na ulici Zliechovská vedľa bytového domu č. 318. Finančná komisia sa uzniesla na nevhodnosti
umiestnenia tohto boxu na tomto mieste a navrhla odpovedať žiadateľovi s odporúčaním osloviť so
žiadosťou  majiteľa  pozemku  v  lokalite  Central  Parku,  kde  sú  umiestnené  balíkoboxy  iných
prepravcov.

Uznesenie č. 34/2025
Obecné zastupiteľstvo obce Košeca
A: berie na vedomie žiadosť spoločnosti Slovak Parcel Service
B: odporúča osloviť vlastníka s už umiestnenými obdobnými boxami v lokalite domu služieb.

 
11/ Ostatné body rokovania na základe predložených návrhov a podnetov
Starosta informoval o aktuálne získanej dotácie na osvetlenie a elektriku v amfiteátri.
V priebehu mesiaca apríl/máj budú v lokalite Prúdy a Nozdrovice osadené nové detské ihriská.
Zrepasované demontované ihriská budú osadené v lokalite zastávky pri železničnej stanici.
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Aktuálne očakávame v el. schránke výzvu na doplnenie žiadosti o NFP na investície do školstva.
Najnovšia žiadosť bola podaná na rekonštrukciu chodníka a miestnej komunikácie Športovcov.
Plánujeme sa uchádzať aj o menšie granty od rôznych spoločností.
Starosta pošle poslancom kompletný prehľad.

Prednostka  sa  spýtala  či  na  aprílové  zasadnutie  pripraviť  podklady  pre  opätovné  vyhlásenie
obchodnej verejnej súťaže na odpredaj časti tehelne.
Poslanci vyjadrili všeobecný súhlas.

 
12/ Rôzne - dôležité údaje a informácie starostu a účastníkov rokovania
p.  Jakuš  požiadal  o  informovanie  novej  zberovej  spoločnosti,  aby  brali  na  vedomie  informácie
informácie na smetných nádobách, ktoré obyvatelia nežiadajú vyviezť. Stáva sa, že zničia aj zámok
na smetnej  nádoby. Starosta poďakoval za podnet,  informácie posunie.  p.  Jakuš sa ďalej  spýtal
na aktuálne info ohľadom kapacity školy. Starosta informoval o aktuálnom stanovisku RUVZ, do roku
2026 máme kapacitu naplnenú na 100%, v roku 2027 nebudeme vedieť prijať deti nad kapacitu.
Prednostka informovala o novele zákona o školstve,  ktorá upravuje aj  našu situáciu.  V prípade
naplnenia kapacity, nebude škola povinná prijať žiakov zo spádových obcí.
p. Jurena sa spýtal na garáže pri telocvični, informoval o skládkach popri ceste ku kanálu a k Váhu. 
Starosta požiadal informácie o čiernych skládkach priebežne nahlasovať. 
Garáže bude obec riešiť hromadne a komplexne.
p. Jurena sa spýtal na stav a opravy mostov. Podľa jeho obhliadky sú najhoršie mosty pri Kútnom
na Pekárskej a pri Slávikovi na ulici Sadovej.
Starosta - najhoršie mosty preveríme, problémom je nedostatok financií.
p. Vančík - na základe obhliadky mostov členmi stavebnej komisie sú vo vyhovujúcom stave len mosty
cez hlavnú cestu, pri športovom areáli a lávka pri Živčicovi. Ostatné sú v havarijnom stave.
p. Jurena pripomenul zrkadlo na križovatke Sadová Športovcov.

 
13/ Interpelácia poslancov - diskusia
 
14/ Ukončenie zasadnutia
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva ukončil starosta obce Mgr. Radomír Brtáň, ktorý
poďakoval prítomným za účasť. 18:30 hod.

 
Starosta obce: Mgr. Radomír Brtáň Prednostka OcÚ: Mgr. Zuzana Dianová
  
  
  
Overovatelia:  
  
  
Zapisovatel':  
  

V Košeci, 18.03.2025


